
R E F E R A T    

LAMU-møte 09.01.19. 

 

Til stede: Karl Kallhovd, Stina Mosling, Camilla Cecilie Wenn, Anne Karin Håbu og BHT-representanten 

Inger Christine Mollø-Christensen 

 

1 Godkjenning av referat fra forrige møte, 27. september 2018. 

Ble godkjent! 

 

2 Møteplasser/velferdsgoder i fravær av kantina. Idé-dugnad. 

Karl orienterte: Behov for etablering av ett par kontorplasser i området og som krever 

ombygging. Men dette er ikke nært forestående da EA ikke har prioritert KHMs 

innmeldte behov. KHM melder behovet inn på ny i dialogmøte. Spiserommet skal bestå, 

som sosial møteplass, men med noe mindre areal.  

KHM inviterer til idé-dugnad for innspill/forslag fra de ansatte om den videre bruken. 

Nettskjema lages og Jan står som mottager av besvarelsene. 

 

3 Belysning i 2. etasje Økern. Status?  

Jan kontakter sentral HMS-koordinator Steinar Heid for å høre hva som skjer videre i 

saken. 

 

4 Hovedrengjøring av kontorlandskap Økern. Forebyggende tiltak mot nedstøving.  

Hovedrengjøring er bestilt. Årlig rutine for hovedrengjøring må innføres. 

Hyller ønskes skiftet ut med skaper for å hindre støvdannelse. Karl tar opp saken med 

stedsansvarlig, Margunn Veseth. 

 

5 Innesko – Økern. Hvordan praktisk løses dette både når det gjelder kostnader og innkjøp? 

Tiltaket gjennomføres. Karl foreslår at kostanden belastes utstyrsbudsjettet for Økern. 

Verneombudene avtaler ordning/rutiner med Margunn. 

 

6 Status årlige vernerunder. 

Lage et års-hjul som f.eks. tar for seg spesifikke temaer. Seksjonsleder, sammen med 

VO går vernerunder. HMS-rådgiver trenger ikke å delta i vernerundene. 

 

7 Flytteprosjekt av magasin i HM – status for utbedringer av ventilasjon.  

Jan orienterte: EA Sentrum har utført tiltak for mulig forbedring av ventilasjonen i 

revisjonsområdet i kjeller. 

Det ble påpekt at belysningen der er for dårlig. Dette kan løses ved innkjøp av 

eventuelt bordlamper. Prosjektet selv bør finne fram til egnet belysning. 

 

 



E V E N T U E L T  

 

A Handlingsplan BHT-tjeneste: 

Inger Kristine Mollø-Christensen fra BHT presenterte utkast fra det årlige møtet KHM har 

med Bedriftshelsetjenesten, hvor man legger planer for tidsbruk for ulike formål. Hittil har 

planene blitt laget ut i fra registrert bruk ved BHT og antatt behov fra KHMs side. 

LAMU ønsker at seksjonsledere skal engasjeres i en slik planleggingn ved å komme med 

innspill i forhold til sin egen seksjons ønsker og behov.   

Saken skal presenteres i ledermøte. Jan skal lage saksframlegget og vedlegge eksisterende 

plan for 2019. 

B Omorganiseringsprosessen: 

Verneombudene formidlet tilbakemeldinger de hadde mottatt fra de ansatte og ledelsen 

på sin side orienterte om hvordan prosessen hadde forløpt.  

LAMU sluttet seg til at det er viktig med en evaluering av prosessen. 

 

 

20.03.19 

 

Jan S. Jensen 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


